
Referat fra ma - nets bestyrelsesmøde den 24. oktober 2018  

Til stede: Silke, Carsten, Martin, Iver og Minna (ref.) 

Ad 1.  Godkendelse af referat fra sidste møde 

 Referatet blev godkendt med få ændringer. 

Ad 2.  Siden sidst 

 ma-net er inviteret til møde hos Distriktsrådet i Mørke. ma-net deltager ikke i mødet. 

Ad 3.  Persondataloven 

Samtykke erklæring fra foreningens frivillige teknikere skal indsamles på næste møde i 

Teknikgruppen. 

Ad 4.  Økonomi 

 Brugere, der ikke har betalt deres regninger har fået lukket for signalet. 

 ma-net vil også fremover bidrage til Mørke Distriktsråd med 500 kr. årligt. 

Ad 5.  PR-gruppen 

Foreningens nye roll-up, nye visitkort og ny hvervepjece blev præsenteret for bestyrelsen. 

Der var stor tilfredshed med materialet. 

ma-net-puljen fortsætter endnu et år. Det ansøgningsmateriale, der ligger på foreningens 

hjemmeside skal suppleres med tydeliggørelse af, at formålet med puljen er at markedsføre 

ma-net.  Der skal derfor indsættes en indledende tekst, der tydeliggør dette formål, gerne 

med eksempler på hvorledes ma-net kan markedsføres af foreningerne.  Ansøgningsskemaet 

skal suppleres med en rubrik, hvor ansøger bedes redegøre for, hvordan deres forening 

mener, at de bedst kan synliggøre ma-net. 

Ad 6.  Teknikgruppen 

 Intet nyt. 

Ad 7.  Juleafslutningen  

Foregår den 19. december kl. 19.30. Der købes ind til æbleskiver og gløgg, lokalet på Mørke 

Skole skal bestilles sammen med diverse udstyr. 

Ad 8.  Næste møder 

 21. november 2018 

 19. december juleafslutning 



 23. januar 2019 

 27. februar 2019 – generalforsamling 

Ad 9.  Eventuelt 

 Intet 

  

  


